
 
 

Almelo 11 februari 2019 

 

Schriftelijke vragen over veiligheid 

 

 

Geacht college, 

 

Er zijn meer illegale vuurwapens in omloop in Nederland en het is makkelijker om eraan 

te komen, stellen deskundigen van zowel het Arnhemse onderzoeksbureau Beke als het 

landelijke Centrum voor Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CCV). Uit cijfers blijkt dat 

in het oosten van Nederland en in enkele delen van Noord-Brabant gemiddeld de meeste 

wapens in omloop zijn. Wapens zijn ook goedkoper geworden. De politie neemt in 

Nederland wekelijks zo’n tweehonderd vuurwapens in beslag.  

In verband met het toenemende aantal schietincidenten hebben wij de volgende vragen: 

 

Vraag 1: 

Is het bekend bij de politie wie in Almelo een vuurwapen gebruikt en/of een vergunning 

bezit? 

 

Vraag 2: 

Is hier frequent controle op? 

 

Vraag 3: 

Welke rol speelt de burgemeester van Almelo (eventueel via de Veillgheidsregio) hierbij, 

of welke rol kan of wil hij spelen ? 

 

Vraag 4: 

Is er beleid bij de politie ten aanzien van meldingen van bedreiging en stalking door 

mensen met een wapenvergunning? 

 

Vraag 5: 

Kan het college om te beginnen ons vertellen hoe de procedure voor het aanvragen van 

een wapenvergunning verloopt? Waar moet een persoon aan voldoen en wat zijn de 

specifieke eisen om in aanmerking te komen voor een wapenvergunning? 

 

Vraag 6: 

Hoe ziet een screeningsprocedure voor schietvereniging eruit bij het aannemen van leden 

voor de schietvereniging? Waar letten zij op bij het aannemen van personen die 

schietlessen willen nemen en eventueel voor een wapenvergunning gaan? 

 

Vraag 7: 

Kan het college ons vertellen of er ook sprake is van wederkerende psychologische 

evaluatie van diegenen die in het bezit zijn van een wapenvergunning? 

 



Vraag 8: 

Hoeveel personen in Almelo bezitten een wapenvergunning en een vuurwapen? 

 

Vraag 9: 

Hoeveel personen met een wapenvergunning hebben een strafbaar feit gepleegd de 

afgelopen vijf jaren? Is bij deze personen de wapenvergunning definitief ingetrokken? 

 

Vraag 10: 

Wat is het maximum aantal vuurwapens dat iemand met een wapenvergunning mag 

bezitten? En wat voor type wapens mag een persoon met wapenvergunning bezitten? 

 

Vraag 11: 

Zijn er gevallen bekend van wapenvergunning bezitters met een strafblad of een 

psychiatrisch verleden? 

 

Vraag 12: 

Kan het college ons vertellen hoeveel gevallen er bekend zijn van illegaal wapenbezit in 

Almelo? Graag de cijfers die bekend zijn over de afgelopen vijf jaar. 

 

Vraag 13:  

De Nationale politie maakt zich ernstige zorgen over het aantal vuurwapens dat in 

omloop is. Deelt u deze zorgen ook? 

 

Vraag 14: 

Hoeveel vuurwapens zijn er in 2017 in beslag genomen? 

 

Vraag 15: 

Op welke wijze kunt u bij recidiverende criminelen via huisbezoek controleren op de 

aanwezigheid van wapens of munitie? 

 

Graag zouden wij deze vragen beantwoord willen zien. 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Fractie Partij Vrij Almelo (PVA) 

 

 


